

The 14th of February

Reasons not to love Valentine's Day



«Being lonely on Valentine's Day is like being lonely the other 364 days. Don't make this a tragedy».

1. Глупо выделять особый день для признания в любви.
(It is foolish to set aside a special day for a declaration of love)

Как написал поэт:
«Влюбленные часов
не наблюдают». Не наблюдают
они также и смены дат
в календаре. Им не нужны
красивые жесты щедрости
и внимания. Они любят, любимы
и счастливы каждый день в году.

(As the poet wrote: "Lovers do not
watch the clock." They also do not
observe the change of dates in the
calendar. They don't need beautiful
gestures of generosity and attention.
They love, are loved and are happy
every day of the year)



2. Ненужное внимание от посторонних людей (Unnecessary attention from strangers)



Как это раздражает, когда чересчур много незнакомых людей обращаются к вам без повода: таксисты, продавцы, прохожий, наступивший на ногу: «Девушка, с праздником!» Так и теряется драгоценное время, так и втягиваешься в празднование того, что не хочется праздновать.

(How annoying it is when too many strangers turn to you for no reason: taxi drivers, salespeople, a passer-by who stepped on his foot: "Girl, happy holiday!" So precious time is lost, and you are drawn into the celebration of what you do not want to celebrate.)

Праздник для влюбленных, а как же те, кто одиноки? (A holiday for lovers, but what about those who are lonely?)

Почему нет Дня всех тех, кому плевать на любовь? Или дня тех, кто решил посвятить свою жизнь котикам? Это великая несправедливость, что существует праздник для влюбленных, и игнорируются люди, которые еще не нашли свою любовь (или не хотят искать).

(Why is there no Day of all those who do not care about love? Or the day of those who decided to devote their lives to cats? It is a great injustice that a holiday for lovers, and ignored people who have not yet found their love (or do not want to look there).



Вывод:

Причин не любить День святого Валентина много, и мы перечислили не все из них. Но приятные слова и знаки внимания — это хороший антидепрессант, а День святого Валентина — хотя и новый, но романтичный праздник. И пусть никакие причины и обстоятельства не помешают вам быть любимыми и любить!

(There are many reasons not to love Valentine's Day, and we have not listed all of them. But nice words and signs of attention are a good antidepressant, and Valentine's Day is a new, but romantic holiday. And let no reasons and circumstances prevent you from being loved and loving!)

